
Podnet  č. 123/2022   
 

 

23. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14. 02. 2022 

 

 

Tomko: 

K Milhostovu, na konci obce smerom na ternavský most, je tam navozený posypový kameň 

asi osem tatier, tento kameň sa už rozváža na cestu. Pýta sa za akým účelom je tam navozený, 

že či má dajaký dôvod tam byť ten kameň, lebo je tam už vyše roka.  

 

PhDr. Čižmár: 

Posypový kameň, to je práve ten podnet, o ktorom hovorím, že mohlo sa operatívne riešiť. 

Poprosím technické služby, aby zistili o aký materiál ide a ak je to možné, aby čo najskôr sa 

táto plocha uvoľnila. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- prednosta MsÚ 

- TS mesta 


